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Številka: 031-0004/2022 
 

ZAPISNIK 
5. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila dne 23. maja 2023, ob 18.00 uri, 
v prostorih sejne sobe gasilskega doma Boštanj. 

 
Prisotni člani sveta:  
Ivan Možič, Marko Lisec, Matej Simončič, Ivan Podlogar, Tadeja Novšak, Alojz Udovč, Aleš 
Šlogar, Vincenc Knez, Mitja Udovč. 
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 
Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti na Občini Sevnica, 
Roman Strlekar, vodja splošne službe na Občini Sevnica,  
 
Odsotni:  
Tomaž Lisec (opr.), Boris Androjna (opr.).  
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta in goste,  prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 21. 3. 2023, 
3. Pregled in potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje z dne 3.5.2023, 
4. Pregled smernic delovanja občine Sevnica v proračunskem obdobju 2023, 
5. Pregled in obravnava predloga sofinanciranja dejavnosti društev, ki delujejo na 

območju KS Boštanj, 
6. Pregled obračuna zimske službe v sezoni 2022/2023, 
7. Cenik oskrbe s pitno vodo na vodovodnem sistemu Boštanj in Jablanica, 
8. Osnutek plana investicij, 
9. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
10. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in 

gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 
svetniki OS), 

11. Razno – prošnje, dopisi. 
 
Razprave ni.  
  
SKLEP: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet. 
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Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 21. 3. 2023 

 
Predsedujoči poda zapisnik v obravnavo in potrditev.  
Razprave ni. 
 
SKLEP: 
Svet KS Boštanj je potrdil zapisnik 4. redne seje z dne 21. 3. 2023.  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 3 
Pregled in potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje z dne 3.5.2023 

 
Predsedujoči poda zapisnik v obravnavo in potrditev.  
Razprave ni. 
 
SKLEP: 

Svet KS Boštanj je potrdil zapisnik 1. korespondenčne seje, ki je potekala od ponedeljka, 

24. 4. 2023 do petka 28.4.2023 do 12. ure .  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet.  
 
 

Ad 4 
Pregled smernic delovanja občine Sevnica v proračunskem obdobju 2023 

 
Predsednik preda besedo županu občine Sevnica, ki uvodoma pove, da je že ustaljena praksa, 
da se župan s sodelavci udeleži vsaj ene seje sveta krajevne skupnosti v letu z namenom 
odprte razprave glede aktualnih tem, ki se nanašajo na krajevno skupnost in občine kot celote. 
Na seji sta prisotna tudi Roman Strlekar, vodja splošne službe in Vlasta Kuzmički, vodja 
oddelka za gospodarske dejavnosti. Poudari, da je za sorazmeren razvoj krajevne skupnosti 
in občine potreben tako razvoj na infrastrukturi kot tudi na delu družabnega življenja. 
Načrtovanje proračunskih sredstev je usmerjeno glede na potrebe lokalne skupnosti. V zadnjih 
dveh letih je veliko težišče na družbenih dejavnostih. Prostorskim potrebam, ki so posledica iz 
leta v leto višje vključenosti otrok v vrtce, se Občina Sevnica intenzivno prilagaja z investicijami 
in odpiranjem novih oddelkov. Pozitivno dejstvo je, da se v okviru dveh let ne pričakuje 
pomanjkanja prostorov za izvajanje predšolske dejavnosti. Vrtec v objektu Panorama je bil v 
zadnjem obdobju še dograjen. Zaradi dinamike prirasta otrok in dviga prostorskih standardov 
je z osnovno šolo sklenjen dogovor, da se dva oddelka s prvim septembrom preselita v 
Panoramo. Število otrok v celotni občini ne narašča. V trendu je porast otrok priseljencev. Zelo 
je pomembna integracija otrok priseljencev, zato se le-to izvajajo predšolski pedagogi po 
najboljših močeh.  
Za varstvo starejših je poskrbljeno preko institucionalnega varstva v domu oskrbovancev 
Sevnica in Loka. Skrb za starejše se izvaja tudi s programom pomoči na domu. Na zadnji seji 
občinskega sveta je bila sprejeta cena za pomoč na domu, in sicer 5,20 €/h, kar je povprečna 
cena v slovenskem prostoru. Takšno obliko pomoči koristi približno 150 oseb. Ker dom 
oskrbovancev Sevnica ne izpolnjuje potrebnih standardov, je predvidena gradnja novega 
doma na Hrastih. Občina Sevnica je nosilec prostorskega in komunalnega urejanja. Kljub 
temu, da je institucionalno varstvo v domeni države, je Občina Sevnica za načrtovano gradnjo 
bivalne enote v Krmelju, pristopila k partnerstvu z Domom upokojencev Impoljca, ki je bilo 
nujno za ustrezno in pravočasno prijavo na javnih razpis ministrstva.  
Tudi investicije v šolske projekte, kot sta dograditev Osnovne šole Blanca in izgradnja osnovne 
šole s prilagojenim programom Ane Gale, odražajo skrb za višji standard kvalitete življenja 
ranljivejših. V občini Sevnica živi povprečno 35 otrok s posebnimi potrebami. Na nivoju lokalne 
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skupnosti je zelo pomembno, da imamo strokoven kader, ki skrbi za te otroke in svojo 
strokovno znanje uporablja tudi preko mobilne enote po drugih institucijah.  
V nadaljevanju se župan naveže na delovanje in upravljanje kulturnih dvoran, domov krajanov 
in gasilskih domov. Poudari, da je objekt TVD Partizan Boštanj v lasti društva, vendar se ga 
tretira kot javni objekt, saj je bilo v preteklosti financiranih veliko ureditev na objektu iz 
proračuna občine Sevnica. Glede upravljanja in delovanja objektov kritike niso zaznane.  
Pri osnovni šoli Boštanj sta v izvajanju dva projekta, in sicer ureditev parkirišča in zamenjava 
energenta v osnovni šoli (nadomestitev zdajšnjega energenta z lesno biomaso). Gradbeno 
dovoljenje za ureditev kotlovnice je že izdano.  
Župan izpostavi tudi tematiko glede športnih površin na območju Boštanja. V letošnjem letu je 
potrebno poiskati optimalno lokacijo za gradnjo travnatega igrišča.  
V nadaljevanj župan izpostavi aktualno prostorsko urejanje na področju KS Boštanj, in sicer: 

- ureditev dostopne poti pri HE Boštanj za podjetji Gradnje in Lipales, 
- sprememba OPPN Boštanj - Sv. Križ (v Boštanju ni interesa za gradnjo 

večstanovanjskih objektov) 
- poslovna cona Hribar in Lednik ob reki Mirni (pripravlja se ureditev komunalne 

infrastrukture, interes občine je ureditev gradbenih parcel, s strani lastnika ni soglasja). 
- Potrjena je sprememba OPPN poslovna cona Radna (prostorski načrt je pripravljen, 

nadaljnje aktivnosti glede ureditve dokumentacije potekajo.  
- Podjetje Judež izvaja gradnjo izven poslovne cone. Predmetna gradnja je usklajena z 

rekonstrukcijo križišča (navezava ceste iz Radne na državno cesto). 
- Glede ureditve rondoja pri Hoferju je bila usklajena projektna naloga in idejni projekt s 

strani Direkcije RS za infrastrukturo in poslovno cono.  
- V proračunu Direkcije RS za infrastrukturo je zajet projekt ureditve ceste od rondoja pri 

Tušu proti Radni.  
- Površina, kjer je bilo opaženo odlaganje lesa, je namenjena ureditvi odvodnjavanja 

hudourniškega potoka, ki zamaka poslovno cono Radna. Projekt je v domeni Direkcije 
RS za vode /VGP Novo mesto/. 

- Direkcija RS za infrastruktura je naročila projekt ureditve podvoza. Preko vseh 
obravnav in potrebnih ureditev (cesta, pločnik, kolesarska steza, avtobusna postaja,…) 
je prostor za urejevanje majhen. Občina Sevnica je podala mnenje k projektiranju, da 
se opravi terenska obravnava z vsemi lastniki mejnih zemljišč.  

V nadaljevanju se župan dotakne tekočega in investicijskega urejanja lokalne cestne mreže: 
- V izvajanju so aktivnosti ureditve lokalne ceste na Vrhu,  
- V pripravi so projekti za ureditev ceste Gramat (od cerkve do Gramata – vpadnica v 

Boštanj), 
- V pripravi je projekt za posodobitev mostu v Grahovici. 

Tekoče vzdrževanje lokalnih cest se izvaja skladno s potrebami in zmožnostmi.  
 
Glede kanalizacijske infrastrukture župan pove, da so kritične točke urejene in kanalizacijska 
mreža ne predstavlja nevarnosti za prebivalce. Načrt posodabljanja kanalizacijskih sistemov 
je delno odvisen od evropskih sredstev iz kohezijskega sklada (dogovor za razvoj regij). Po 
spremembi agromelioracij bo v bodoče do kohezijskih sredstev upravičen tudi Boštanj.  
 
V nadaljevanju se župan dotakne obnove mostu Sevnica-Boštanj. Aktivnosti s strani Direkcije 
RS za infrastrukture so predvidene po dokončanju krožišča pri Nadvožnjaku, kateri bo 
dokončan v roku dveh mesecev. Most na Logu je sprojektiran, trenutno potekajo odkupi 
zemljišč (v postopku odkupa je samo že eno zemljišče, ostala že imajo urejen pravni status. 
Most na Logu je pomembni tudi pri izvedbi projekta urejanje železniške proge Dobova – Zidani 
Most, saj bosta z izgradnjo mostu ukinjena dva nivojska prehoda.  
 
Kolesarska steza, ki poteka od Radeč proti Krškem, je državna kolesarska steza. Z predmetno 
kolesarsko stezo, ki bo povezovala Posavje, je v usklajevanju je projektna naloga. Gre za 
kolesarsko stezo, ki so jo namerava umestiti v dogovor za razvoj regij od 2021 do 2027. 
Obstaja pa težava, ker se pristojnost umeščanja teh kolesarskih stez ne konča pri občini, 
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ampak so deležniki tudi Direkcija RS za ceste in Direkcija RS za vode. Nosilec projekta je 
Regionalna razvojna agencija. Pomembni sta še dve kolesarski stezi državnega ranga, in sicer 
kolesarski stezi Boštanj–Sevnica–Planina in Boštanj-Trebnje. 
 
Predsednik se zahvali za predstavljene smernice in odpre razpravo. 
 
Matej Simončič sprašuje kakšne so smernice glede stanovanjskih gradenj. Župan odgovori, 
da so te vezane na Občinski prostorski načrt. Do konca meseca januarja 2023 so se zbirale 
pobude za spremembo OPN. Zadeve so že v obravnavi. Če se trenutno pojavlja še kakšna 
pobuda, se jo poskuša vključiti. Ker na območju Boštanja ni javnih površin in interesov s strani 
lastnikov zemljišč, nekih večjih območij za gradnjo ni predvidenih. Stanovanjsko območje je 
soseska Sveti Križ ter nekaj posameznih parcel znotraj Boštanja.  
 
Vinko Knez predlaga, da se članom sveta predstavi koncept čiščenje odpadnih vod.  
Župan odgovori, da so se koncepti čiščenja odpadnih vod spremenili. 20 let nazaj so bili 
postavljeni koncepti velikih čistilnih naprav in dolgih kanalizacijskih vodov, ki so se izkazali za 
ekonomsko neučinkovite. Naselje Boštanj, Radna in Log se bodo priključevali na centralno 
čistilno napravo. V vaseh se lahko odločijo za vzpostavitev manjših krajevnih čistilnih naprav. 
V redko naseljenih območjih pa ekonomično prevlada koncept gradnje malih hišnih čistilnih 
naprav z ustrezno ureditvijo odvajanja meteornih vod, katere subvencionira Občina Sevnica v 
znesku 1.500,00 EUR. Sofinanciranje v znesku 400,00 EUR se izvaja tudi za priključke na 
javno kanalizacijsko omrežje. Težave pri izvajanju investicij na področju čiščenja odpadnih vod 
predstavlja tudi dejstvo, da so do sofinanciranja iz evropskih sredstev upravičeni kraji, ki na 
čistilne naprave priključujejo nad 2000 populacijskih enot. Do sedaj Boštanj ni bil upravičen. Z 
novo agromelioracijo, ki vključuje tudi Sevnico, pa se bodo zadeve spremenile. Župan vezano 
glede vodooskrbe v KS Boštanj izpostavi, da je vodovodni sistem Boštanj v prehodnem 
obdobju v upravljanju KS Boštanj. Ker vodovodni sistem v amortizacijskem času ni doživel 
večjih posodobitev, je zaskrbljujoča kondicija vodovodnega sistema po predaji le-tega v 
celotno javno upravljanje.  
Vezano na odvajanje odpadnih voda, Tadeja Novšak sprašuje glede priključitve gospodinjstev, 
ki še nimajo priključka na čistilno napravo locirano na Kompolju.  Župan pove, da je potrebno 
preveriti stroškovne vidike in vidike učinkovitosti, ker se lahko izkaže za učinkovitejše 
postavitev malih hišnih čistilnih naprav.  
 
Vinko Knez poda mnenje, vezano na izkušnje na terenu lokalne cestne infrastrukture, da je 
potrebno program vzdrževanja lokalnih cest (247 km) prilagoditi potrebam stanja na terenu. 
Kot primer predstavi LC Pugelj. Župan poda odgovor, da se zaveda, da je cestna mreža 
potrebna vzdrževanja. Na drugi strani pa je potrebno upoštevati dejstvo, da so se skozi leta 
povečali standardi na področju vzgoje otrok, šolstva in skrbi za starejše občane. Proračun 
občine Sevnica poskuša slediti vsem potrebam. Intenziteta vlaganja proračunskih sredstev v 
cestno infrastrukturo se bo povečala po izvedenih posodobitvah načrtovanih objektov 
družbenega značaja. Župan izpostavi pomembnost poslovnih con v Boštanju in v sami Sevnici, 
saj je občina Sevnica velik zaposlovalec.  
 
Ivan Podlogar poda mnenje, da so potrebne ureditve cestne infrastrukture tudi v višje ležečih 
krajih občine, saj krajani pričakujejo primeren dostop do svojih domov, ki je trenutno v več 
primerih še makadamske izvedbe. Na področju Jablanice in Novi Grada je veliko mladih družin, 
ki potrebujejo tudi primerno urejen avtobusni prevoz šolarjev. Potrebna je nadaljnja 
posodobitev ceste Vitovec proti Novi Gradu in Šentjanžu. Župan pove, da so mu vsa 
predstavljena dejstva znana. Izpostavi, da je potreben sorazmeren razvoj tako podeželskega 
okolja kot urbanih središč. Makadamskih cest je relativno malo. Mestna okolja imajo glede na 
število prebivalcev drugačne standarde (javni prostori, športne površine, pločniki, javna 
razsvetljava). Strmi se k razvoju, ki zadržuje prebivalce na teritoriju občine Sevnica. Glede 
avtobusnih prevozov šolarjev župan pove, da je-le ta velik izziv za proračun občine Sevnica, 
saj je izvedba ovrednotena na 1. milijo EUR. Šolski avtobusni prevozi so visoko standardizirani, 
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predstavljajo velik strošek in ne dosegajo svojega cilja, saj se veliko upravičenih otrok te 
storitve ne poslužuje.   
Župan člane sveta seznani, da se izvajajo aktivnosti kategorizacije cest v Občini Sevnica. 
Zbirajo se pobude za kategorizacije novih odsekov, katerih zemljišča morajo biti lastninsko 
urejena (pridobitev sklenjenih pogodb z lastniki o odstopu zemljišč po katerih potekajo novi 
predlogi odsekov občinskih cest).  
 
Ivana Možica zanima informacija glede organizacije avtobusnih šolskih prevozov, saj se mu 
organizacija prevoza iz Vrha in Okiča v OŠ Boštanj ne zdi smiselna in racionalna (velik 
avtobus, kombi). Župan predstavi postopek izvedbe javnega naročila izbora izvajalca. Javni 
razpis predvideva 18 sklopov avtobusnih linij. Vsako vozilo je svoj sklop. Na razpis se prijavilo 
samo avtobusno podjetje Nomago. Razpis pa je bil zastavljen, da bi se lahko prijavilo več 
izvajalec za svojo progo. V razpisu je določena tudi velikost vozila glede na število otrok na 
določeni progi. Če pelje večji avtobus običajno kombinira več prog. Do prevozov s kombijem 
prihaja zaradi vzpostavitev dodatnih linij (prvošolčki).  
 
Alojz Udovč poda vprašanje kje pridobiti formularje glede odstopa zemljišč pri postopku 
kategorizacije cest. Župan pove, da to zadevne postopke ureja pravna služba Občine Sevnica 
in predstavi potek ureditve ustreznih razmerij med  lastniki zemljišč in Občino Sevnica.  
 
V nadaljevanju Alojz Udovč izpostavi ureditev mosta v Jelovcu ter sočasno ureditev  lokalne 
ceste most Jelovec do železniške postaje. Župan odgovori, da se iščejo tehnične rešitve vezan 
na statično presojo in izdanim soglasjem Zavoda za kulturno dediščino.  
 
Alojz Udovč obrazloži težave glede naraslosti Lipovškega potoka. Župan predlaga, da se 
zadeve fotografira ter pošlje na elektronski naslov Občine Sevnica. Strokovne službe občine 
Sevnica bodo problematiko predstavile Direkciji RS za vode, da rešitev problematike uvrstijo 
v svoj plan dela.  
 
Predsednik se zahvali županu in ostalima sodelavcema občinske uprave.  
 
SKLEP: 
Župan občine Sevnica g. Srečko Ocvirk s sodelavci  je Svet Krajevne skupnosti Boštanj 
seznanil s smernicami delovanja občine Sevnica in načrtovanimi investicijami v 
proračunskem obdobju 2023 na področju KS Boštanj. 
 
 

Ad 5 
Pregled in obravnava predloga za sofinanciranje dejavnosti društev, ki delujejo na 

območju KS Boštanj  
 
Predsednik pove, da je bil 1.4.2023 objavljen javni razpis za zbiranje vlog za sofinanciranje 
dejavnosti društev, ki delujejo na območju KS Boštanj. Pravočasno je prispelo 17 vlog. 
Komisija, ki je bila potrjena na 1. dopisni seji, je vse vloge pregledala in točkovala skladno z 
razpisnim točkovnikom. 16 društvom je bilo razdeljenih 8.000,00 EUR, ki so rezervirana v 
finančnem načrtu KS Boštanj. Ena vloga je bila zavrnjena. Člani sveta so predhodno prejeli 
gradivo (zapisnik seje komisije Krajevne skupnosti Boštanj z dne 29.5.2023 in tabelarični 
prikaz razdelitve sredstev). 
Zapisnik komisije je priloga tega zapisnika.  
 
Predsednik odpre razpravo.  
Na tematiko spregovori župan, ki pove, da se društva ne financirajo zgolj iz finančnih načrtov 
krajevnih skupnosti, ampak se društva prijavljajo tudi na razpise, ki jih razpisuje Občina 
Sevnica.  
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SKLEP:  
Svet KS Boštanj je potrdili predlog razdelitve sredstev javnega razpisa za sofinanciranje 
dejavnosti društev za leto 2023 po predlogu komisije za vodenje postopka javnega 
razpisa. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). Sklep sprejet. 
 

Ad 6 
Pregled obračuna zimske službe v sezoni 2022/2023 

 
Predsednik člane sveta seznani, da je po pogodbi o vzdrževanju javnih poti v KS Boštanj  
Komunala Sevnica izdelala program vzdrževanja JP v KS Boštanj; tudi za zimsko službo. Na 
javni razpis in naknadni poziv so bile sklenjene pogodbe s podpogodbeniki, ki so izvajali 
zimsko službo po sklopih (Redenšek, Blaznik, Prijatelj in Komunala).  
 
Skupaj z vabilom so člani sveta prejeli poročilo z obračunom zimske službe v KS Boštanj v 
sezoni 2022/2023. Značilno za to obdobje je bila izdatnost padavin in nizke temperature v višjih 
delih KS (Apnenik, Jablanca, Novi grad, Križ, Konjsko, Laze, Orle, del Vrha). Skupen strošek 
zimske službe znaša 15.054,50 EUR. 
 
Razprave ni.  
 
SKLEP:  
Svet KS Boštanj se je seznanil s poročilom o izvajanju zimske službe 2022/23 ter potrjuje 
obračun v višini 15.054,50 EUR. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9).  
Sklep sprejet. 

 
Ad 7 

Predsednik člane sveta seznani, da je bil opravljen sestanek z vodovodnim odborom. Prisotni 
so bili: Alojz Zalašček, Jože Udovč, Mirko Hribar, predsednik Alojz Rupar se je opravičil. 
Predstavljena so bila kalkulacijska izhodišča ter izračun prihodkov v treh variantah: 1. varianta 
na osnovi predloga vodovodnega odbora, 2. in 3. varianta pa s predlagano dodatno korekcijo 
predlagane cene. Po razpravi je bil predlagan naslednji cenik: 

- Vodarina za gospodinjstva in negospodarstvo:    0,70 EUR/m3 brez DDV  

- Vodarina za gospodarstvo:        1,07 EUR/m3 brez DDV 

- Števnina (omrežnina) Vodovod Boštanj   2,70 EUR brez DDV 

- Števnina (omrežnina) Vodovod Jablanica    3,70 EUR brez DDV 

Cenik bo stopil v veljavo s 1.6.2023. 
 
Cenik je bilo nujno uskladiti, ker je potrebno na vodovodnem sistemu izvajati redna 
vzdrževalna dela in posodobitve vodnega omrežja.  
 
Predsednik odpre razpravo. V razpravo se vključijo Ivan Podlogar,  Mitja Udovč in župan 
Občine Sevnica. Ivan Podlogar poda strinjanje z zvišanjem cen. Mitja Udovč pa kot predstavnik 
javnega podjetja Komunala d.o.o. člane sveta seznani z zakonskimi nalogami javnih 
vodovodov ter zakonsko predpisano formalno ureditev. Zakon govori, da je lastnik vse javne 
infrastrukture na območju občine Sevnica Občina Sevnica, ki je je dolžna skrbeti za 
zagotavljanje varne in zanesljive oskrbe s pitno vodo. Naveže se tudi na vrtino v Boštanju za 
katero je potrebno pridobiti vodno dovoljenje. Mitja Udovč poudari, da je potrebno dolgoročno 
strmeti k enotnosti vodovnih sistemov tudi s strani vodovodnega sistema v Boštanju. Na 
povedano se naveže tudi župan, ki članom sveta predstavi zgodovino izgradnje vodovodnih 
sistemom in poudari, da je potrebno pristopiti k enotnemu upravljanju, saj le-ta zagotavlja 
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pozitiven razvoj vodooskrbe na območju KS Boštanj in celotne občine Sevnica. Za 
povečevanje varnosti vodooskrbe se izvajajo ukrepi povezovanja vodovodnih sistemov.  
 
 
SKLEP:  
Svet KS Boštanj je potrdil cenik vodooskrbe na vodovodnem sistemu Boštanj in 
Jablanica v višini: 
vodarina za gospodinjstva in negospodarstvo:    0,70 EUR/m3 brez DDV  
vodarina za gospodarstvo:        1,07 EUR/m3 brez DDV 
števnina (omrežnina) Vodovod Boštanj              2,70 EUR brez DDV 
števnina (omrežnina) Vodovod Jablanica             3,70 EUR brez DDV 
 
glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 8 
Osnutek plana investicij 

 
Predsednik je pregledal plane investicij posameznih vaških skupnosti v KS Boštanj in predlaga, 
da se zadeve generalno usmerijo v izvedbo najnujnejših investicij. Prednost bi imele investicije 
s finančno soudeležbo krajanov.  
Na svet KS prihajajo razne prošnje, dopisi za ureditve tudi nekategoriziranih poteh. Predsednik 
predlaga, da o načinu pomoči svet KS zavzame naslednje stališče:  

- Prošnjam za pomoč pri urejanju se, glede na upravičenost, ugodi v obsegu, da KS 

Boštanj sodeluje z materialom, delo (vgradnja) pa je strošek prosilca.  

Nekategorizirane poti sicer niso v upravljanju krajevne skupnosti. V naravi pa nekatere 

nekategorizirane poti predstavljajo edini dostop do stalno naseljenih stanovanjskih objektov.  

Zaradi omejitve proračunskih sredstev, predsednik gledano na prioriteto ureditev izpostavi 

naslednje investicije:  

- področje Jablanica: JP Simert, odsek Pečnik (širitev, mulda); 

- makadamska JP do stanovanjske hiše Redenšek v dolžini cca 300 m; 

- V večnamenskem domu na Šmarčni se že urejajo sejna sobe in sanitarije (financer ni 

Krajevna skupnost); 

- Na območju Vrh Okič JP Ravne (skupaj s strokovnimi službami Občine Sevnice se išče 

ustrezna rešitev, saj je ta cesta edini dostop do dveh stalno naseljenih stanovanjskih 

hiš);  

- Na območju Konjsko sta prioritetni dve zadevi in sicer širitev križišča pri kapelici in 

ureditev dotrajane JP 872601. 

- Na območju Jelovec-Gaberje-Križ – ureditev makadamske JP, ki predstavlja dostop do 

stalno naseljene stanovanjske hiše; 

- V Boštanju je potrebno umestiti in urediti del igrišča, urediti parkirna mesta Boštanj 24 

parc. Št 402/2 (pri cerkvi), ureditev prostora pred župnijskim hlevom; 

- Na podlagi prošnje PGD Boštanj za dozidavo objekta se predlaga investicijski transfer 

za sofinanciranje posodobitve objekta PGD Boštanj v znesku 11.000,00 EUR; 

- Na Apneniku je potrebna sanacija usada pri objektu Knez Apnenik 45-46 (prošnjo je 

poslala ga. Železnik); 

- Na makadamski nekategorizirani poti na Apneniku je potrebno v zgornjem delu sanirati 

usad (cesta vodi do dveh stalno naseljenih stanovanjskih hiš): 
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- Ureditev povezovalne poti med malim Lukovcem in Kavcem (pot se bo kategorizirala); 

- O posedanju ceste na Kompolju se je seznanilo pristojne službe Občine Sevnica; 

- Na Mrtovcu (pri Deželak) je potrebna ureditev ceste JP 872501 na tem naslovu je 

najemnik DUO Impoljca - enota oskrbovancev;  

- Na Logu je potrebnih nekaj manjših ureditev, ki bi jih bilo možno realizirati v sodelovanju 

s krajani.  

Predsednik odpre razpravo. 
 
Alojz Udovč izpostavi lokalno cesto od Jelovca proti Lipovcu do Gošteta, ki je polna udarnih 
jam.  
 
SKLEP:  
Svet KS Boštanj je obravnaval predlog osnutka programa investicij in potrdil prednostni 
nabor pri izvajanju. Za izbrane investicije je potrebno opraviti postopke do izbora 
izvajalcev. 
glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9).  
Sklep sprejet. 
 

 
Ad 9 

Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih 
 

 
Boštanj: ◊Matej Simončič pohvali ureditev z opornim zidom. ◊ Pri izvajanju čistilne akcije je bilo 
opaziti veliko odpadkov na parkirišču »Na obali«. Predlaga postavitev zabojnikov za odpadke.  
 
Jablanica, Novi Grad: ◊ Izvedena je bila otvoritev ceste Grahovica - Podzavrh – Vitovec. ◊ S 
strani krajanov prihaja do novih pobud ureditev cestne infrastrukture. Prioriteta je ureditev 
dostopa do Redenšek, Jablanica 11.  
 
Konjsko: ◊ Obnovljene so bile vse tri avtobusne postaje (Konjsko, Laze, Preska). ◊Izvedla se 
je čistilna akcija na območju od Preske do Radne. ◊Očistile so se mulde. 
 
Vrh, Okič: ◊Za postavitev igral je bil narejen ogled. Aktivnosti potekajo v smeri pridobivanja 
ponudb. ◊Za participativni proračun za leto 2024 je bila dana pobuda za obnovo kuhinje v 
domu na Okiču.  ◊Aktivnosti sanacije cerkve na Topolovcu so zaključene. Podana je bila vloga 
za pridobitev dodatnih finančnih sredstev. ◊V zaključevanju so dela ureditve pločnika in ceste 
na Vrhu. Po končanju del se bo izvedla uradna predaja ureditve namenu. ◊Izvedena je bila 
čistilna akcija z druženjem.  
 
Kompolje, Mrtovec: ◊ Uspešno je bila izvedena čistilna akcija. ◊Podana je bila pobuda za 
ureditev zavijanja na levo v križišču (nasproti gostišča Felicijan), ki je nevarno. ◊V participativni 
proračun za leto 2024 je bila podana pobuda za postavitev ograje ob večnamenski poti ob 
Savi. ◊Potekali so pogovori o možnih privih posredovalcih. Interesa na strani krajanov ni bilo. 
◊Krajani so izpostavili, da je potrebno poskrbeti za hitrejša in pravočasna dela na lokalni cesti 
na Kompolju (od vodovoda proti mestu), saj se ta uničuje.  
 
Jelovec, Gabrje, Križ: ◊ Odtočni kanal pri Judežu se je uredil. ◊S strani predsednika KS je bil 
opravljen terenski ogled izpostavljenih odsekov cest. ◊Na terenski ogled bo potrebno povabiti 
predstavnika za urejevanje lokalnih cesti na Občini Sevnica zaradi postavitve varovalnih ograj 
na nevarnih odsekih. ◊ Izvedena je bila čistilna akcija. Naslednji dan po končani akciji je bilo 
opaženo ogromno novih odpadkov.  
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Log ◊Izvedena je bila čistilna akcija. Opaziti je bilo manj odpadkov kot v prejšnji sezoni. 
◊Potrebna je ureditev ograj ob igralih ob Savi. Potrebne so ureditve sprehajalne poti ob Savi, 
mostov. ◊ Pri terenskem ogledu na Logu je bila dana pobuda za rekonstrukcijo ceste na Grič 
in priključka le te na G1-5, ◊28.5.2023 bo na Logu potekala tradicionalna Šinjekadija. 
Predsednik pove, da je bila pobuda za ureditev mostov predana naprej.  
 
Šmarčna: ◊ Oddana je bila pobuda za popravilo varnostne ograje ob Savi in ureditev usadov. 
◊ Izvedena je bila čistilna akcija. ◊ V večnamenskem domu potekajo aktivnosti ureditve sanitarij 
in sejne sobe (vir financiranja so lastni prispevki in donatorska sredstva). 
 
 

Ad 10 
Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in 

gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj 
 

Predsednik, ki je hkrati tudi član Občinskega sveta Občine Sevnica, člane sveta seznani z 
aktualnimi točkami, ki se nanašajo na območje  KS Boštanj s seje, ki je potekala 17. maja 
2023: 

- Varnostne razmere na območju občine Sevnica – pregled stanja za leto 2022,  

o predstavitev razmer,  

o poziv k sodelovanju pri preprečevanju kaznivih in drugih dejanj; 

- Poročilo o izvajanju socialno varstvene storitve Pomoč družini na domu za leto 2022; 

- Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene socialno varstvene storitve Pomoč družini 

na domu in k določitvi subvencioniranja cene storitve Pomoč družini na domu; 

- Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta 

Občine Sevnica (SD OPN 8) - skrajšani postopek; 

- Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 

2023;  

- Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 

2023  

- Vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena ter ukinitev statusa 

javnega dobra s predlogom razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Sevnica. 

Ad 11 
Razno – prošnje, dopisi 

 
Predsednik se članom sveta zahvali za sodelovanje pri izvedbi čistilnih akcij. Člane sveta 
seznani, da je potrebno do 6.6.2023 podaljšati pogodbo s podjetjem Webicom, ki je ponudnik 
spletnega gostovanja za spletno stran ks.bostanj@siol.net.  
 
V nadaljevanju predsednik predstavi prispele prošnje: 
 

1. PGD Boštanj → prošnja so finančno pomoč pri dozidavi gasilskega doma Boštanj  
2. Franc Pavlin – Jablanica → prošnja za pomoč pri ureditvi nekategorizirane dostopne 

poti  
3. Vloga za rekonstrukcijo mostu v Grahovici na JP 872751 (prošnja je bila podana že v 

letu 2022), 
4. Martina Železnik → prošnja za sanacijo dela ceste na Veterniku; Apnenik 45-46 (usad) 
5. Albert Novšak – Lukovec → prošnja za ureditev poškodovane poti (obravnava bi bila 

na naslednji redni seji, ker je potrebno pridobiti več podatkov)  

mailto:ks.bostanj@siol.net
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6. Skupina krajanov → Prošnja za ureditev nekategorizirane makadamske dostopne 
ceste za zaselek Apnenik 31 (v prihodnosti konkretizirati način pomoči – cesta služi kot 
dostop vsaj dvema stalno naseljenima stanovanjskima hišama) 

7. Niko Redenšek → ureditev nekategorizirane poti (opravi se ogled z razgovorom o 
konkretno potrebnih posegih). 

Predsednik poudari, da je potrebno pri dogovarjanju strmeti  k pripravljenosti participiranja 
krajanov za izvedbo posodobitev.  

 
Mitja Udovč opozori, da je zadnji rok za oddajanje pobud za participativni proračun 10. junij.  
 
Predsednik pozove člane sveta k razmisleku in podaji pobud za kategorizacijo cest. Rok za 
oddajo pobud je 29. september. 
 
Na vprašanje župana glede organizacije dogodka otvoritve posodobljene cestne infrastrukture 
na Vrhu pri Boštanju, se predlaga časovni okvir od 15.6. do 30.6.2023.  
 
Predsednik se vsem prisotnim zahvali za udeležbo na seji. 
 
Seja je končana ob 20.35 
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Vincenc Knez 
                 Predsednik sveta KS Boštanj 
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Priloga k Ad5 
 

ZAPISNIK 

  

seje komisije Krajevne skupnosti Boštanj, ki je bila imenovana za obravnavo vlog, ki so prispele 

na naslov Krajevne skupnosti Boštanj za javni razpis za sofinanciranje dejavnosti društev, ki so 

registrirana in delujejo na območju krajevne skupnosti Boštanj za leto 2023.  

 

Seja komisije v sestavi: Jelka Bec, Irena Zakšek, Janez Levstik in Mira Šraj ter predsednik 

Sveta KS Boštanj Vincenc Knez je potekala v petek, 29. maja 2023 v sejni sobi gasilskega doma 

Boštanj, ob 19. uri. 

 

V uvodu je prisotne pozdravil predsednik Sveta KS Vincenc Knez, nato je komisija pričela z 

delom. 

Ugotovitve: v pravočasnem roku je prispelo 17 vlog. Vloge se obravnavajo po vrstne redu 

prijetja. 

1. Vloga: ŠKD Večno mladi Šmarčna, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 

31 točk. 

2. Vloga: Društvo vinogradnikov Sevnica Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom 

in so dosegli 37 točk. 

3. Vloga: Društvo šola zdravja, skupina Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom in 

so dosegli 20 točk. 

4. Vloga: Društvo kmetic, Aktiv žena Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom in so 

dosegli 54 točk. 

5. Vloga: Tenis klub Lija, Mrtovec, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 29 

točk. 

6. Vloga: TVD Partizan Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 37 

točk. 

7. Vloga: Župnija Boštanj, ne izpolnjuje kriterijev iz razpisa, ker ni ustanovljeno kot 

društvo. 

8. Vloga: KŠD Lukovec, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 35 točk. 

9. Vloga: Lovska družina Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 36 

točk. 

10. Vloga: Turistično društvo Boštanj ob Savi, ima vse elemente v skladu z razpisom in so 

dosegli 56 točk. 

11. Vloga: KD Oktet Jurij Dalmatin, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 58 

točk. 

12. Vloga: KD Ljudski pevci Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 

35 točk. 

13.  Vloga: KŠD Log, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 45 točk. 

14. Vloga: KMN Sevnica, Radna, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 58 

točk. 

15. Vloga: KUD Anton Umek Okiški, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 

41 točk. KMN Sevnica, Radna 

16. Vloga: Prostovoljno gasilsko društvo Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom in 

so dosegli 53 točk. 

17. Vloga: Rdeči križ Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom in so dosegli 32 točk. 
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Skupaj je doseženo 657 točk. Razpisana vsota je znašala 8.000,00 EUR. Vrednost 1 točke je 

12,18 EUR. 

 

Razdelitev sredstev je naslednja: 

1. ŠKD Večno mladi Šmarčna 377,47 EUR 

2. Društvo vinogradnikov Sevnica Boštanj 450,53 EUR 

3. Društvo šola zdravja, skupina Boštanj 243,53 EUR 

4. Društvo kmetic, Aktiv žena Boštanj 657,53 EUR 

5. Tenis klub Lija, Mrtovec 353,12 EUR 

6. TVD Partizan Boštanj 450,53 EUR 

7. KŠD Lukovec 426,18 EUR 

8. Lovska družina Boštanj 438,36 EUR 

9. Turistično društvo Boštanj ob Savi 681,89 EUR 

10. KD Oktet Jurij Dalmatin 706,24 EUR 

11. KD Ljudski pevci Boštanj 426,18 EUR 

12. KŠD Log 547,95 EUR 

13. KMN Sevnica, Radna 706,24 EUR 

14. KUD Anton Umek Okiški 499,24 EUR 

15. Prostovoljno gasilsko društvo Boštanj 645,36 EUR 

16. Rdeči križ Boštanj 389,65 EUR. 

 

Podrobnejši pregled točkovanja vlog  je v prilogi zapisnika. 

 

Na ugotovitve ni bilo pripomb in je predlog razdelitve sredstev soglasno sprejet. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.40 uri. 

 

Zapisala:                                                                                              Sejo vodila: 

Mira Šraj                                                                                               Jelka Bec 

 
 


